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Møde dato 

29. september 2021 

Mødested 

Vester Nebel Skole 

Møde tidspunkt 

Kl. 17:15 - 19:30  

Møde nr. 

2 

Mødeleder  

 

Afbud til 

mabr@kolding.dk 

Deltagere 

Tina Hejsel, Lone Wiuff, Michael Holme Blicher, Mette Kronlykke, Kathrine Knudsen, Pernille 

Kjøngerskov, Christina Føns (suppleant for Ulrik Gejl Møller), Hanne Bloch Rasmussen, Tina Olesen, 

elevrådsformand og næstformand Margrethe og Emma, Per Thorsen og Martin Bredthauer. 

Bemærkninger 

 

 

Afbud – Emma, Hanne Bloch Rasmussen, Christina Føns 

Dagsorden 

 

Pkt. Emne Noter 

1 Godkendelse af dagsorden  

2 Nyt fra elevrådet Ønske om brug af mobiltelefoner i skolegården 

Ideer – 6. klasse er de store kan de have en mobil? 

Elev råd finder argumenter for og imod. 

Skolen skal facilitere dialog med forældre omkring 

mobiltelefonen. 

Elevrådet har talt omkring trivselsrapporter – hvad 

kan elevrådet gøre. 

 

Nyt fra ledelsen – skole og SFO 

 Vedr. elevers brug af 

mobiltelefoner. 

 Det videre arbejde med 

antimobbestrategien 

 iBUILD IT – Erasmus+ projekt 

Vi arbejder på at præcisere elevernes brug af 

mobiltelefoner i skoletiden 

 

Inddragelse af medarbejdere i antimobbestrategien 

falder sammen med andre udviklingsprojekter. 

Tanker om at medarbejderen skal være aktive i 

implementeringen og ikke i udformningen. 

Pernille, Kathrine, Martin, Tina formulere strategien 

 

Martin, Bonnie og Maria skal til Holland i næste uge. 

Vi har afviklet test i 4., 5., 6. årgang som en del af 
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Side 2 

Erasmus projektet. Der er har været stort fokus på 

GPDR i forhold til test af eleverne. 

Senere kommer der et spørgeskema til forælderene i 

forbindelse med projektet. 

Nyt fra personalet Lærerne har gennemført Kolding undersøgelsen. 

Undersøgelsen skaber brugbare sociogrammer 

 

6. årgang skal 30 sep. til Alminde som en del af 

overgang til 7. klassen. 

 

SFO – pædagogisk dag i november – SFO er tilbage 

med de tidligere arrangementer. 

Nyt fra bestyrelsen 

 Samarbejde med 

skolebestyrelsen på Alminde-

Viuf Fællesskole 

Ideer til punkter til samarbejde 

Mobiltelefoner  

Lærermidler på de enkelte skoler – der er dialog 

mellem PLC omkring lærermidler 

Sociale arrangementer 

Fællesarrangementer for at der kommer flere 

 

Beslutning 

Skolebestyrelserne afventer samarbejdet på 

skolebestyrelses niveau – skolens ledelse og 

medarbejdere forsætter samarbejdet 

 

 

3 Budgetopfølgning 

Orientering om og drøftelse af skolens 

budgetudvikling. 

Bilag: 

Økonomirapport primo september 2021.pdf 

 

Vi ligger fint på vores budget. Vi er på 63 % og vi kan 

være på 66 %. 

Hvordan med Corona penge er de i spil. Vi skal 

redegøre for brug af pengene. 

Martin følger op på rammerne for brug af Corona 

midler. 

4 Princip for fællesarrangementer for 

eleverne i skoletiden samt 

ekskursioner og lejrskoler 

Drøftelse af tilrettet forslag med henblik 

på vedtagelse. 

Bilag: 

Forslag til Princip for fællesarrangementer for 

eleverne i skoletiden samt ekskursioner og 

lejrskoler.pdf 

 

Principper for fællesarrangementer er godkendt med 

3 overnatninger og rettelses af sommerfest for 

børnehaveklassen. 

Dialog omkring elev penge skal væk. 
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Side 3 

Præcisering af formulering omkring kostbetaling. 

Opfordring til at få informeret forældre i god tid. 

 

5 Fælles børne- og ungesyn 

Lige før sommerferien blev det fælles 

børne- og ungesyn vedtaget politisk og 

præsenteret. Det bliver et ”brillesæt” 

som de kommende års pædagogiske 

indsatser, herunder ”God skole for 

alle”, skal ses igennem. Men også fx 

trivsel og antimobningsindsatser. 

Derfor er det værd at kende til. 

Bilag:  

Folder om det fælles børne- og ungesyn.pdf 

 

Implementeringsmodelen gennemgået. Det kommer 

mere i spil i 2022. 

 

Alle børn gør det bedste de kan. 

 

Det hænger godt sammen med vores 

udviklingsprojekt ”En god skole for alle”. 

6 Elevernes trivselsmåling 2021 

Den nationale trivselsmåling blev 

gennemført kort tid efter at alle elever 

var tilbage på skolen efter corona-

nedlukningen. Vi drøfter resultatet, som 

nu foreligger. 

Bilag: 

Den nationale trivselsmåling – udvalg og 

progression.pdf 

 

0.-3.__Skolerapport.pdf 

 

4.-9.__Skolerapport.pdf  

 

Martin har præcenteret et udpluk for elevrådet og 

drøftet det. 

Alle teams har adgang på klasse niveau. 

Fremover skal trivselsmålingen være et fastpunkt på 

forældremøder ud fra lærernes fokus. 

Lærerne går i dialog med eleverne omkring svar på 

udvalgte områder.  

Hvordan arbejder vi med rapporterne i teams? 

Godt at inddrage forældrene i resultatet af 

rapporterne for det videre samarbejde? 

  

7 Planlægning af møde med 

forældrerådene 

Vi forventer i år at kunne gennemføre 

skolebestyrelsens møde med 

forældrerådene. 

Punkt kunne være antimobbestrategi 

Punkt omkring skolen principper for forældreråd 

Rundsende skrivelse om forældreråd 

 

Forslag til fælles møde efter jul 

Informere forældre omkring skolefest. 

 

8 Evt Spørgsmål – hvad serveres der af mad i SFO’en 

Bekymringer i forældregruppen på 3. årgang omkring 

sammenlægning af klasser i 4. klasse. 

 


